
 

 

 

 

Från styrelsemöte 2025-01-08 

Information till boende i Brf Aramis januari 2025.        

 

o Grannsamverkan. 
Patrik Kvick, från Polisen, var på plats för att informera om "Grannsamverkan". 

 
Några punkter att nämna: 

➢ Viktigt med ett bra skalskydd. (fönster och dörrar). 

➢ Ställ inte upp dörrar. 

➢ Var rädd om nycklarna. 

➢ Bra om boende kommunicerar med varandra. (koll på läget). 

➢ Rapportera till kontaktperson (om sådan finns) och/eller polis om något 
misstänkt sker. 

Arbetet med ”Grannsamverkan” fortsätter inom berört AU.  
Ytterligare information kan således förväntas. 
  

o Miljögrupp.  
När det gäller val av parkeringshinder mellan entré 28 och 30 behöver gruppen 
titta vidare de framtagna förslagen, bland annat se på kostnader om Evonella 
skall engageras för att se till att blomkrukor underhålls under året. 
 

 

o Krishanteringsplan.  
AU-gruppen arbetar oförtrutet vidare.  
Ett möte inom gruppen planeras att genomföras under februari. 
Ett förslag till "Krishanteringsplan" planeras att vara framtagen under 
juni månad 2025. 

 
 

o Köhantering och riktlinjer för bilplatser. 
Arbetet fortlöper inom berört AU. 
Uppdaterade dokument planeras vara framtagna under juni månad 2025. 
 
 
 



 

 

o Hjärtstartare. 
Förhoppningsvis kan det ordnas så att ytterligare tillfälle, -(en) kan planeras in för 
utbildning på hjärtstartaren. 
Mer information om detta längre fram. 
 

 

o Servanet. 
Det nya avtalet med Servanet träder i kraft den 1/6 2025. 
Nuvarande avtal med Tele2 upphör den 31/7 2025. 
Ovanstående text innebär att vi har två månader på oss för att 
gå från koax till en ny fiberlösning, d.v.s. att börja använda fiberinstallationen för 
TV/bredband/telefoni i respektive lägenhet. 
Inför kommande avtal har arbetet med att begära in prisuppgifter för 
olika överföringshastigheter startat. 
Beslut behöver framgent också tas om vilken abonnemangsleverantör föreningen 
väljer att avtala (gruppavtala) med. 
 
 

o Byte av ventiler. 
Företaget ”Stenstans Värme o Sanitet AB” har levererat en offert, bland annat 
gällande byte av ventiler, kopplat till varm och kallvatten. 
Offerten kommer framgent att utmynna i en aktivitet som placeras i 
Underhållsplanen och prioriteras därefter utifrån denna plan. 
Inga övriga beslut togs gällande denna aktivitet. 

 
.  

o Vattenskada i lägenhet.   
I den vattenskadade (uthyrda) lägenheten pågår för tillfället 
målningsarbeten. 
 
 

o Kommande möten. 
Årsstämma, 2025-02-17. 
Konstituerande möte, 2025-02-18. 
 
Vänligen 
Styrelsen. 
 


